

## Notulen bestuursvergadering Margriet

23-08-2023

Aanvang: 19.30 uur

Notulant: Mandy Bimbergen

Aanwezig: Leo Strik, Jan van Leest, Ruud Pigmans, Pascal van Druten,  
Mandy Gerritzen en Piet de Jongh (voorzitter)

Afwezig: Michel Fleer en Danielle



|    |   |
|----|---|
|    | Onderwerp   |
|    |   |
| 1. | <b><u>Opening</u></b><br>✓  |
|    |   |
| 2. | <b><u>Mededelingen</u></b><br>✓ <b>Maurice sluit aan bij de vergadering</b><br>- Lampen van het hoofdveld zijn nog niet optimaal afgesteld. Bedieningsscherm (beneden) werkt niet naar behoren. Maurice maakt hiervan een melding.<br>- Snoeiwerk (Engelengroen) wordt binnenkort (hopelijk) weer opgepakt met name snoeiwerk rondom de sloot.<br>- Lekkage (o.a. bij biljart). Wenselijk om een afspraak in te plannen met gemeente (Piet, Leo en Maurice)<br><br>Komend jaar:<br>- mogelijkheid camerasysteem buiten onderzoeken.<br>- verlichting in de kantine (sfeerverlichting).<br><br>✓ <b>Appgroep graag gebruiken voor onderwerpen rondom bestuurszaken en niet privé dingen.</b> |
|    |   |
| 3. | <b><u>Notulen vergadering 27-06-2023</u></b>  |
|    |   |
| 4. | <b><u>Algemene zaken</u></b><br>✓ <b>VOG: stand van zaken</b><br>Volgende bestuursvergadering op terugkomen<br><br>✓ <b>Ontwikkeling sportpark Amstelhoef</b><br>Conceptplan wordt door Piet naar bestuur verzonden.<br>Gesprekken met de buurt worden gepland.<br><br>✓ <b>Alarmprocedure</b><br>Komen veel (valse) meldingen binnen. Maurice gaat (voor de volgende bestuursvergadering) nakijken wanneer welke   |

|    |  |
|----|--|
|    | <p>storingen gemeld worden (welke zones). En indien nodig (bij meerdere meldingen per keer) van den Broek uitnodigen.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ <b>Seizoenkalender</b><br/>Seizoenkalender staat inmiddels op de website. Pascal wil graag dat we een bestand hebben waarin we gezamenlijk (online) kunnen werken. Gaat dit afstemmen met Geert Jan Princes. In de seizoen kalender staan nu nog geen zaken in rondom de jeugd, graag aanvullen.</li> <li>✓ <b>Voortgang kunstgras</b><br/>Velden 1 en 4 kunnen weer gebruikt worden. Weten nog niet of er bezwaren zijn ingediend m.b.t. uitbreiding kunstgrasvelden.</li> <li>✓ <b>Vergaderrooster</b><br/>Vergaderrooster is gemaakt en staat op de website.</li> <li>✓ <b>Opleidingen</b><br/>Indien iemand een opleiding wilt gaan volgen dan dient dit afgestemd te worden met het bestuur (i.v.m. kosten)</li> </ul> |
| 5. | <p><b><u>Jeugdcommissie</u></b><br/>✓ /</p>  |
| 6. | <p><b><u>Technische commissie</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ <b>Samenwerking NEC</b><br/>22 sept talentendag met NEC (16:45-18:00), die middag wordt ook het samenwerkingscontract met NEC ondertekent.</li> </ul>   |
| 7. | <p><b><u>Seniorencommissie</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ <b>Strafzaken vast agendapunt</b><br/>Idee is om na elke wedstrijd een formulier in te laten vullen door begeleider over evt. bijzonderheden rondom de wedstrijd. Ruud zal dit intern afstemmen.</li> </ul>  |
|    |  |

|     |  |
|-----|--|
| 8.  | <p><b><u>Financiën</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ <b>35+ competitie</b><br/>Indien teams alleen trainen en geen wedstrijden spelen zal de contributie 100 euro zijn.</li> <li>✓ <b>Doelen</b><br/>Bijna alle doelen zijn weer hersteld. We hebben nu in het totaal 14E doelen. Afspraak is om nog 2 E doelen erbij te bestellen (leo)</li> <li>✓ <b>Financiën:</b><br/>Agendapunt vergadering 3 oktober de financiële situatie doornemen.</li> </ul>   |
| 9.  | <p><b><u>Sponsoring/website</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ <b>Nieuwe sponsoren</b><br/>Nieuwe borden zijn geplaatst, er moeten ook nog een aantal andere borden geplaatst worden.</li> <li>✓ <b>Zaken rondom hoofdsponsors lopen</b></li> <li>✓ <b>Er komt een nieuw sponsorbord bij binnenkomst te hangen</b></li> <li>✓ <b>Website</b><br/>Streven is om bij start van de competitie de website klaar te hebben.</li> <li>✓ <b>Sponsoring</b><br/>Jan en Pascal zullen terugtreden uit de sponsorcommissie. Mandy zal hun rol overnemen. Pascal en Jan plannen een bijeenkomst met sponsorcommissie, Mandy en Piet sluiten aan.</li> </ul> |
| 10. | <p><b><u>Kantine</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✓ <b>Prijzen</b><br/>Prijzen zijn aangepast</li> <li>✓ <b>Bezetting</b><br/>Bezetting is een probleem, het rooster rond krijgen is een (gezamenlijk) probleem. Werving is belangrijk door iedereen.</li> </ul>   |
|     |  |

|     |                                       |
|-----|---------------------------------------|
| 11. | <u>Vrijwilligers commissie</u><br>✓ / |
|     |                                       |

**Volgende vergadering: 12 september**